

# 豐盛生活服務有限公司 特選旅遊保險優惠

## 全新應用程式 BRAVO GENERALI



#### 新域保險查詢熱線

Winnie Ng Fanny Chan 2584 1818 2584 1856

讓您隨時隨地購買和管理您的保險

Purchase and manage your insurance anytime & anywhere

豐盛生活服務員工優惠

**FSE Lifestyle Services Staff Discount** 

現購買全年旅遊保可享8折優惠,單次旅遊保險折扣可享65折優惠! 點擊以下連結,即可享受尊貴員工折扣! \*\*

You can enjoy **20%**discount on annual travel insurance, and **35%** discount on single trip travel insurance! Simply click the below link to get the exclusive staff discount!

 $\underline{English-\underline{https://bravo.generali.com.hk/?lang=en\&promotionCode=FSESTAFF}$ 

Chinese - https://bravo.generali.com.hk/?lang=zh&promotionCode=FSESTAFF

\*\*保障因COVID-19引致的海外醫療費用

Medical expenses: No exclusion on COVID-19



嶄新功能讓您的生活更輕鬆 Innovative features to make your life easier



### 預填資料 方便購買

Convenient Purchase with Pre-filled Data

如您再次購買旅行保險,我們會為您預先輸入所有保單資 料,您只需更改旅行日期,然後確認即可完成購買。

For repeated purchases of travel insurance, all data is pre-filled for you. Simply change the travel dates and confirm the transaction.



#### 專人解答 耐心聆聽 Customer Support

設有聊天室 / Whatsapp / 電話 / 電郵,我們隨時為您提供協助及服務。

Live chat / Whatsapp / Phone / Email are available to provide support and customer service.



#### 簡單上傳 輕鬆索償 Easy Claim e-Submissions

提交電子索償時,我們會為您預先輸入所有保單資料,您 只需填寫索償資料,上載有關照片即可完成索償遞交。

For claim submissions, all data is pre-filled for you. Simply fill in claim information and upload photos for electronic submission.



#### 一鍵查看 記錄清晰 Document Management with One Click

只需點擊一下,輕鬆查看所購保單及保單文件。

View purchased policies and policy documents with one click.



#### BRAVO 讓您在掌上輕鬆管理您的保險!

With BRAVO, you can manage your insurance at your fingertips!

立即下載 "BRAVO GENERALI" 應用程式!
Download the "BRAVO GENERALI" App now!









新域保險顧問有限公司

IA Insurance Broker Company Licence No. FB1081

聯合呈獻



忠意保險有限公司